
 

 

 

 

1  LEJERBO | AFDELINGSBESTYRELSESMØDE  
 

Sted:  
Munkgårdvænget 33 7400 Herning 

Dato og tid:  Tirsdag d. 13.12.2022  kl 10.00 

Afdeling:  Afd. 283-0 

 

Deltagere:  Leif Sepstrup, Kate Jensen, Ulla-Helena Jensen 

Fraværende:  

Mødeleder:  Ulla-Helena Jensen 

Referent:  Ulla-Helena Jensen 

 

 Tid Ansvarlig Dagsorden Orientering, drøftelse eller beslutning 

1.   Godkende referat fra sidst + 

evt. opfølgning 

Referat af 11.5.2022 godkendes 

2.   Nyt fra formanden Aftale om rensning af tagrender efter løvfald. 

Aftalt første gang til afdelingstjek.  

 Varmemester kontaktet flere gange for rensning af 

tagrender.  

Arbejdet er ikke blevet udført. 

VM beklager for manglende udførelse af arbejdet.  

Meddeler at det sker så snart vejret tillader det. 

 

Der afholdes seminar i Århus for både 

afdelingsbestyrelser og organisationsbestyrelser 

den 3. og 4. februar 2023 

 

Afdelingsmøde afholdes 23. februar 2023 kl 18.00. 

Afholdes i Snejbjerghallen. 

 

3.   Meddelelser til/fra 

lokalinspektør/ejendomskontor 

 

 

 Budgetmøde afholdes 4.1.2023 kl  9.00 i 

fælleshuset afdeling 313-0 Munkgårds alle.  

Mødet afholdes med deltagelse af bestyrelsen, 

varmemester Kim Møller og driftschef Ole Aastrup. 

Trykte materialer udleveret. 

4.   Sager til drøftelse og 

beslutning                                                      

A. Valg af udsendelsespakke 

 

B. Drøftelse af tilbud på 

Clever ladestandere 

 

 

 

 

 

 

 

A 

 Pakke 2 valgt 

  

B. 

Alle organisationer i Lejerbo Region Holstebro fik i 

oktober et tilbud fra Clever, som tilbyder at opstille 

el-ladestandere gratis. Minimum 2 stk. pr. afdeling. 

Lejerbo Herning Organisationen bad Ole Aastrup 

om at gå videre med tilbuddet. 

Hvis afdelingen selv vil anlægge ladestandere – 

skal man påregne en etableringspris på ca 40.000 

kr. pr.stander. 
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C.Regnskabsmaterialet 

 

 

D. Evaluering af 

fællesarbejdsdage og 

grilaften. 

 

 

Vi ved at flere og flere danskere vælger elbil, 

hvilket er et miljømæssigt skridt i den grønne 

retning. Derfor vil der også blive et øget behov for 

ladestandere. 

Bestyrelsen ser det som et gode at kunne tilbyde 

denne mulighed for både nuværende og 

kommende beboere. 

 

 

C. 

 Regnskabsmaterialet er udleveret. 

 

D. 

 Fællesarbejdsdag 26. juni deltog 9 personer( 8 

husstande) 

 d. 9. oktober deltog 5 personer. ( 4 husstande ) 

Skal vi tilbage til at vi har andre til at passe 

udearealerne, vil vores udgift på konto 114 stige 

betragteligt og vil give en større huslejestigning. 

 

Gril aften 12. august deltog 6 voksne + 2 børn 

 

 

5.   Næste møde  Aftales i det nye år. 

6.   Evt.  

7.     

 
 

 

 


